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Actie- en besluitenlijst Poho Fysiek 

Actie- en besluitenlijst voor de vergadering van 4-10-2023 in Hilvarenbeek 

Aanwezig  

– Gemeente Dongen: Kees de Jong 

– Gemeente Gilze en Rijen: Corné Machielsen, Merijn Scheifes 

– Gemeente Goirle: Liselotte Franssen 

– Gemeente Heusden: Johan Meesters, Martijn van Esch 

– Gemeente Hilvarenbeek: Esther Langens, Piet Machielsen 

– Gemeente Loon op Zand: Louis Laros, Jan Brekelmans 

– Gemeente Oisterwijk: Anne-Christien Spekle, Eric Logister 

– Gemeente Tilburg: Bas van der Pol 

– Gemeente Waalwijk: Sheila Schuijffel, Timon Klerx, Ad de Jong (voorzitter), Nico Sommen (poho coördinator) 

– Provincie Noord-Brabant: Laura van Kruijl (planoloog werklocaties), Pieter van Capelle (strateeg ruimtelijke ontwikkeling) 

– Regiobureau Hart van Brabant: Willeke Beex 

– Ambtelijk regio: Ardjan Stegehuis (Tilburg, agendapunt 5.1.), Maaike Clijsen (Waalwijk, agendapunt 5.3.) 

Afmeldingen 

– Provincie Noord-Brabant: Wilma Dirken 

– Waterschap Brabantse Delta: Rian Govers 

– Gemeente Heusden: Jeroen van den Bosch, Thom Blankers 

– Gemeente Tilburg: Maarten van Asten, Rik Grashoff 

– Regiobureau Hart van Brabant: Inge Spijkers  
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Besluitenlijst 

# Onderwerp Besluit Openbaar 
(ja/nee) 

B20231004-01 Opening, mededelingen De voorzitter bedankt Bas van der Pol voor zijn inzet als voorzitter van dit 
poho fysiek de afgelopen periode. 
 
Mededelingen 
Bas van der Pol:  
1) aansluitend op dit overleg is de regiobijeenkomst, georganiseerd door 

de provincie, over het Ruimtelijk Voorstel. Voor deze bijeenkomst zijn 
de bestuurders binnen de SRBT regio uitgenodigd. Helaas is er geen 
gedeputeerde aanwezig. In de  planning van het Ruimtelijk Voorstel  
wordt een bestuurlijke reactie van de regio voor 10 oktober verwacht. 
Los van het informatieve moment vanmiddag moet er dus nog een 
bestuurlijk overleg met de provincie worden gepland. De 
oorspronkelijk opgenomen deadline van 10 oktober voor de 
bestuurlijke reactie in SRBT-verband is onhaalbaar; we worden niet 
gehouden aan die deadline. De reactietermijn verschuift een aantal 
weken (eind oktober). Reacties uit de vergadering:  
- Louis Laros: hoe komen we tot een bestuurlijke reactie namens 

SRBT. Voorzet Bas van der Pol: 1) (vanmiddag) kennisnemen van 
het Ruimtelijk Voorstel en bestuurlijk gesprek voeren met 
provincie, 2) gesprek over het Ruimtelijk Voorstel aan de 
bestuurlijke tafel van SRBT, formuleren reactie. NB. PS besluit in 
december over het Ruimtelijk Voorstel.  

- Eric Logister: als bestuurlijk trekker van de REKS herkent hij zich 
niet in het beeld dat geschetst wordt dat de REKS nauw betrokken 
is geweest bij het proces. De REKS behoeft nog extra aandacht in de 
uitwerkingen die verbeeld zijn in het stuk. 

Ja 
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- Liselotte Franssen: wordt een reactie per gemeente of een 
gezamenlijk reactie verwacht? Bas van der Pol (persoonlijke 
opvatting): sowieso als SRBT maar voel de vrijheid om ook als 
individuele gemeente te reageren. 

2) Vanuit de bestuurlijke tafel van het SRBT is een ambtelijk advies 
gevraagd over hoe tot goede werkafspraken kan worden gekomen 
binnen SRBT-verband. Daarnaast heeft het AB van de Regio Hart van 
Brabant aan het DB gevraagd om te gaan verkennen of en hoe tot een 
bestuurlijke samenwerking tussen de regio’s Baronie en Hart van 
Brabant kan worden gekomen (zie agendapunt 4* op deze agenda). Het 
ambtelijke concept advies over werkafspraken  is bij sommige colleges 
al op tafel gekomen wat tot onduidelijkheid leidt, omdat het advies over 
governance spreekt. Hiermee kan onbedoeld de indruk zijn gewekt dat 
het om de verkenning gaat die het DB in opdracht van het AB gaat 
uitvoeren. Dit is niet het geval. Daarom een . oproep: graag eerst het 
ambtelijk advies (definitief concept) afwachten om ruis in de colleges te 
voorkomen.  
*NB. De hier bedoelde, gevraagde memo is een andere dan de memo die 
vandaag als ingekomen stuk geagendeerd staat (memo AB Hart van 
Brabant, bijlage 4.3). 

 
Vervolgens stellen Willeke Beex (programmamanager  fysiek domein Regio 
Hart van Brabant) en Nico Sommen (strategisch adviseur economie bij de 
gemeente Waalwijk, coördinator poho fysiek) zich voor aan de aanwezigen. 

B20231004-02 Concept actie- en besluitenlijst  
7 juni 2023 

De concept actie- en besluitenlijst wordt gewijzigd vastgesteld: onder 
B20230607-05 (Ontwikkeling/ uitbreiding Hotel Landgoed Steenenburgh) 
staat abusievelijk de naam Ad van Beek genoemd. Dit moet natuurlijk Ad de 
Jong zijn. 
 
Naar aanleiding van de concept actie- en besluitenlijst meldt Corné 
Machielsen dat de Heidag ‘toekomstbestendig landelijk gebied’ 
(A20230607-01) nog gepland wordt. 
 

Ja  
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Actie Nico: actie- en besluitenlijst aanpassen en vanuit daar de openbare 
besluitenlijst maken, toesturen aan info@regio zodat deze op het openbare 
deel van de website geplaatst kan worden.  

B20231004-03 Ingekomen en Uitgaande stukken Brief aan provincie over besluit om niet langer natuurvergunningen te 
verlenen en de natuursubsidiestop 
Vanuit de vergadering wordt op een spoedige reactie van de provincie/ 
uitnodiging voor overleg aangedrongen, de urgentie is groot.  

Ja  

B20231004-04 Stukken ter kennisname Budgetoverzicht fysiek domein 
Louis Laros en Eric Logister merken op dat er nog veel besteedbaar budget 
is onder 1.a. (ROA) en 8. grondstoffenpilots. Willeke Beex geeft aan dat dit 
budget bedoeld is voor de zogenaamde ROA 2.0. In december kan een 
voorstel tegemoet gezien worden waarin beschreven staat hoe om te gaan 
met de invulling van deze (middelen voor) ROA 2.0., ook in het licht van 
huidige ontwikkelingen (denk bijvoorbeeld aan de ontwikkelstrategie 
SRBT). In reactie hierop merkt Liselotte Franssen op dat het wellicht 
mogelijk is om te schuiven met de middelen, bijvoorbeeld t.b.v. de 
ontwikkelstrategie van SRBT. Door de middelen zo door te schuiven 
voorkom je ook dat je mogelijk ‘met de pet langs de gemeenten moet gaan’. 
Deze opmerking sluit aan op de zienswijze op de regiobegroting van 
Hart van Brabant 2024 van Goirle, Hilvarenbeek en Oisterwijk waarin de 
gemeenten aangeven dat het belangrijk is dat geen extra financiële 
middelen worden gevraagd gedurende het lopende jaar. Dus als de ambities 
op de kernagenda niet binnen de begroting gerealiseerd kunnen worden zal 
het ambitieniveau bijgesteld moeten worden, aldus de zienswijze.  
 
Memo van het Algemeen Bestuur van Regio Hart van Brabant 
- Verschillende aanwezigen geven aan dat het vraagstuk van 

democratische legitimatie van de SRBT samenwerking een lastige is, met 
name ook richting raad. Tegelijkertijd kan er niet gewacht worden tot de 
governancediscussie beslecht is aangezien er urgentie zit op 
onderwerpen zoals de woondeal. Dus niet temporiseren vanwege de 
bredere governancediscussie. 

Ja  
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- De voorzitter geeft aan dat de memo ter kennisname op de agenda staat 
en het daarmee lastig is om hier nu “uit de losse pols” een discussie over 
te voeren. De signalen die de vergadering afgeeft worden overgebracht 
aan het AB. 

B20231004-05 Punten ter besluitvorming Afsprakenkader bedrijventerreinen 
Ardjan Stegehuis geeft een toelichting op het voorstel. 
 
De vergadering besluit: 
1. Kennis te nemen van het voorstel afsprakenkader bedrijventerreinen 

2024. 
2. Ten behoeve van het op te stellen afsprakenkader een bedrag van              

€ 12.500 beschikbaar te stellen.  
NB. in het voorstel is de dekking van de gevraagde bijdrage niet 
opgenomen. Voorwaarde bij akkoord op dit voorstel is uiteraard dat er 
binnen de begroting dekking is voor de gevraagde bijdrage. Dit wordt 
uitgezocht en teruggekoppeld aan het poho. 

– Dekking: 12.500,- uit de budgetpost “1a. ROA Duurzaam  
stedelijk gebied en Toekomst bestendig landelijk gebied” aangezien 
bedrijventerreinen onderdeel vormen van ontwikkeling stedelijk gebied.  
 

 
Vanuit de vergadering worden de volgende aandachtspunten meegegeven:  
- S.v.p. aandacht voor huisvesting arbeidsmigranten, impact op 

maatschappelijke voorzieningen (als voorbeeld wordt de overvolle 
huisartsenpraktijken genoemd). 

- Kwaliteit: kijk goed naar de groenblauwe dooradering op 
bedrijventerreinen (wateropvang/biodiversiteit). 

- In het kader van energie: niet alleen ruimtevragend maar ook 
randvoorwaardelijk. 

- In Tilburg is revitalisering prioriteit; kijk slim naar uitbreiding ook 
vanuit de vraag “wat voor vraag vinden we van waarde voor de regio?” of 
“welk type bedrijven/ bedrijvigheid willen we in de regio faciliteren?”. 

-  In een aantal gemeenten is uitbreiding niet/nauwelijks mogelijk. 

Ja  
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Startnotitie regionale verkenning Schone Luchtakkoord 
Esther Langens geeft een toelichting op de notitie. 
 
De vergadering neemt kennis van de notitie en stemt in met de in de 
startnotie beschreven aanpak. Daarbij wordt door verschillende 
deelnemers aangegeven dat ze dus instemmen met de beschreven aanpak 
voor het uitvoeren van een regionale verkenning maar daarmee in deze 
fase geen commitment geven op eventuele vervolgstappen, vervolgfase(s) 
die hieruit volgen. De uitkomsten van de regionale verkenning worden in 
het eerste kwartaal van 2024 verwacht. 
 
Werkafspraken kwaliteitsverbetering landschap Hart van Brabant, 
actualisering 2023 
Maaike Clijsen geeft een toelichting op het voorstel. 
 
De vergadering besluit: 
1. In te stemmen met de “Werkafspraken kwaliteitsverbetering landschap 

Hart van Brabant, actualisering 2023”.  
2. De actualisering van de werkafspraken lokaal te verankeren in het 

gemeentelijk beleid. 

B20231004-06 Rondvraag en Sluiting Er wordt geen gebruik gemaakt van de rondvraag.  
 
Bas van der Pol dankt de nieuwe voorzitter van het poho fysiek voor het 
opnemen van de voorzittershamer en wenst hem succes. 

Ja  

 


